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Dagsorden: 

1. Velkommen i udvalget.  

MaLou bød velkommen 

 

2. Præsentationsrunde.  

Alle præsenterede sig for hinanden 

 

3. Udpege formand og næstformand.  

Tobias meldte sig til formand og Thomas som næstformand – tak for det       

 

4. Gennemgå og underskrive kommissorium  

OK - Thomas og Tobias har underskrevet på mødet. 

 

5. Planlægge møder for 2023.  

Fælles uddannelsesudvalgsmøde afholdes mandag d. 6. marts 2023 

22. maj  

20. november  

 

6. Sager til behandling 

a. Aktuelle emner jf årshjul – der er ikke noget på årshjulet for januar. 

 

7. Evt.  

Snakkede om AviX som visualisering. Bæredygtighed og digitalisering er vejen frem. Mere 

databehandling og opsamling af data hvis muligt.  



 
 

Tobias har haft brug for mere medarbejdertilpasset ledelse.  

MaLou fortalte om de 2 nye valgfag Power BI og projektledelse.  

Vi mangler noget omkring CO2-regnskab. 

 

Bordet rundt med hvordan de arbejder med bæredygtighed. F.eks Arla (Tobias) har en 

tilbagebetalingstid på 2 år, men hvis det er bæredygtigt, så har man 5 år. (Thomas) fortalte 

om sine kunder som ERP-konsulent, at det betyder mere og mere.  

John og AU har et kursus i CO2-regnskab 

 

Hvordan kan produktion blive et positivt ord? Det er jo processer vi optimerer på      . 

 

Et supergodt 1. møde for vores nye uddannelsesudvalg       

 


